



الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع)
Gulf Navigation Holding PJSC

Date: 31/08/2022

Ref: GNHGroup-YSM/2022/BS/183

التاريخ: 2022/08/31

المرجع: GNHGroup-YSM/2022/BS/183

To: H.E. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
UAE - Dubai

الى: سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Clarification from the Company regarding a Press Release

توضيح من الشركة بخصوص خبر صحفي

With reference to the email received from Dubai Financial Market on 31/08/2022, regarding the news that was circulated on the Arqaam website, entitled "An official in Gulf Navigation: We have agreed with a number of creditors to convert their debt into shares in the company" which was excerpted from part of the CFO's interview with Al Arabiya TV on 08/30/2022. The Company would like to clarify that it has already reached an agreement with some sukuk holders and creditors to convert more than 85 million dirhams into Mandatory Convertible Bonds ("MCB"), following the approval of the general assembly held on 31/01/2022. Noting that the Company has obtained the approval of the regulatory authorities on the process of converting sukuk and debts into MCBs before obtaining the approval of the general assembly.

بالإشارة الى البريد الالكتروني الوارد من سوق دبي المالي بتاريخ 2022/08/31 بخصوص الخبر الذي تم تداوله عبر موقع ارقام الالكتروني بعنوان "مسؤول في الخليج للملاحة": اتفقنا مع عدد من الدائنين لتحويل مديونتهم الى أسهم في الشركة" والمقتبس من جزء من مقابلة الرئيس المالي التنفيذي مع قناة العربية بتاريخ 2022/08/30، تود الشركة أن توضح بأنها قد توصلت بالفعل الى اتفاقية مع بعض حملة الصكوك والدائنين لتحويل ما يزيد عن 85 مليون درهم الى سندات ملزمة التحويل الى أسهم في رأس مال الشركة، وذلك تبعاً لموافقة الجمعية العمومية المنعقدة بتاريخ 31 يناير 2022. علماً بأن الشركة قد تحصلت على موافقة الجهات التنظيمية على عملية تحويل الصكوك والديون الى سندات الزامية التحويل الى أسهم قبل عرضها للموافقة على الجمعية العمومية.

Therefore, we are pleased to announce that the Company has issued MCBs to sukuk holders and trade creditors. Upon completion of the conversion process, the Company will be able to convert part of its debt into shares, thus increasing the paid-in capital and reducing the percentage of accumulated losses to the capital. Work is currently underway to finalize all necessary procedures with the official authorities to convert the bonds into shares in the company and to amend the Company's articles of association to increase the capital based on the obtained prerequisite approvals.

وبناء على ما سبق ذكره، يسرنا الاعلان أن الشركة قد قامت باصدار سندات الزامية التحويل الى حملة الصكوك والدائنين التجاريين. وعند استكمال عملية التحويل ستتمكن الشركة من تحويل جزء من مديونيتها الى أسهم وبالتالي زيادة رأس المال المدفوع وتقليل نسبة الخسائر المتراكمة الى رأس المال. ويتم حالياً العمل على إنهاء كافة الإجراءات اللازمة مع الجهات الرسمية لتحويل السندات لأسهم في الشركة وتعديل النظام الأساسي للشركة لزيادة رأس المال بناء على الموافقات التي تم الحصول عليها مسبقاً.

Sincerely yours,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Nader Muqbel
Head of Investor Relations
Gulf Navigation Holding PJSC



نادر مقل
مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع